

# Elena Hoener zu Drewer

Elena Hoener zu Drewer

1970 in Moskau (Russland) geboren. Studium an der Kinderkunstschule und später Philologiestudium. Seit 1994 in Deutschland. 1999 Abschluss als Diplom Designerin (Schwerpunkt Produktgestaltung) an der Hochschule (HTW) Dresden. 1999–2007 Leben und Arbeiten als free-lance Designerin in Taiwan und China, mehrmonatige Reisen durch Asien und Australien. Seit 2009 Leben und Arbeiten als freie Künstlerin in Hamburg.

Ausstellungen:

Galerie "Refined Nest", Shanghai (China)

Bücherhalle Rahlstedt, Hamburg

Kunstmesse HanseArt, Lübeck

\*\*\*\*\*

Born 1970 in Moscow, Russia. Studied at the children art school. Later Philology Studies. In Germany since 1994. Graduated from the College of Technics and Economy (HTW) in Dresden as Diplom Designer (major: product design) in 1999. In 1999–2007 lived and worked in Taiwan and China as free-lance designer; travelled a lot in Asia and Australia. Since 2009 live and work as an independent artist in Hamburg.

Exhibitions:

Gallery "Refined Nest", Shanghai (China)

Bücherhalle Rahlstedt, Hamburg (Germany)

Exhibition HanseArt, Lübeck (Germany)